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PP  RR  OO  TT  OO  KK  ÓÓ  ŁŁ    NNrr  XXVVIIIIII  //  22000044  
 

obrad XVIII sesji Rady Miejskiej  Ostrzeszów 
odbytej w dniu 2 września 2004 roku 

 
Ustawowy stan Rady Miejskiej 21 radnych, obecnych na sesji 21 radnych, tj. 100%.  
 

W obradach sesji uczestniczyli zaproszeni goście według załączonych list obecności 
 

 

Porządek obrad 
 

  1. Otwarcie i stwierdzenie  prawomocności  obrad  
  2. Przedstawienie porządku obrad XVIII sesji Rady Miejskiej 
  3. Wybór Sekretarza obrad XVIII sesji Rady Miejskiej 
  4. Przyjęcie protokołu z XVII sesji Rady Miejskiej 
  5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 
      międzysesyjnym                  
  6. Sprawozdanie Burmistrza z realizacji zadań w poprzednim okresie, zwłaszcza 
      z wykonania uchwał Rady Miejskiej 
  7. Interpelacje i zapytania radnych  
  8. Zapytania i wnioski przewodniczących dzielnic i sołtysów 
  9. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Miasta i Gminy Ostrzeszów za I pó łrocze 
      2004 roku 
10. Informacja z działalności Wodociągów Ostrzeszowskich sp. z o.o. za 2003 rok  
      i I półrocze 2004 roku 
11. Informacja z działalności Spółki Wodno-Ściekowej „Strzegowa” za 2003 rok 
      i I półrocze 2004 roku  
12. Podjęcie uchwał w sprawie: 
      a) zmian w budżecie miasta i gminy Ostrzeszów w 2004 roku (nr 120/2004) 
      b) upoważnienia Burmistrza Miasta i Gminy Ostrzeszów do zaciągnięcia długoterminowego    
          kredytu bankowego oraz zobowiązania wekslowego (nr 125/2004) 
      c) uchwalenie Programu kanalizacji gminy Ostrzeszów (nr 112/2004)  
      d) budowy ulicy Wrzosowej w Ostrzeszowie (nr 113/2004)  
 e) budowy drogi gminnej Pustkowie – Królewskie Rogaszyce (nr 114/2004) 
      f) remontu bazy rekreacyjnej OSiR w zakresie modernizacji basenu kąpielowego 

    (nr 126/2004)  
      g) upoważnienia Zastępcy Burmistrza Miasta i Gminy Ostrzeszów (nr 115/2004)  
      h) zamiany gruntów (nr 116/2004)  
      i)  nabycia nieruchomości zabudowanych położonych na terenie gminy Ostrzeszów 
          (nr 124/2004) 
      j)  o przystąpieniu do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania  
          przestrzennego terenu po łożonego we wsi Rojów i w Ostrzeszowie w rejonie ulic  
          Grunwaldzkiej i Kościuszki (nr 117/2004) 
      k)  zmiany uchwały Nr XXII/194/92 Rady Miejskiej w Ostrzeszowie z dnia 30 kwietnia  
          1992 roku w sprawie zasad nadawania tytu łu „Honorowy Obywatel Miasta i Gminy  
          Ostrzeszów” (nr 119/2004) 
      k) przystąpienia do Powiatowego Programu Pomocy Osobom Niepe łnosprawnym  

    na lata 2004 – 2009 (nr 121/2004) 
      l)  ustalenia organizacji oraz szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt 
          w ośrodku wsparcia – Dziennym Domu Pomocy Społecznej w Ostrzeszowie  
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          (nr 122/2004)  
      ł)  szczegółowych zasad przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze, zasad zwolnienia  
          częściowego lub całkowitego z opłat jak również tryb ich pobierania (nr 123/2004)  
13. Informacja Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej o przeprowadzonych kontrolach  
14. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania zg łoszone na poprzedniej sesji 
15. Sprawy różne i informacje 
remontu bazy rekreacyjnej OSiR w zakresie modernizacji basenu kąpielowego 

    (nr 126/2004)  
 
Do p-ktu 1-go Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad 
                         Radny Edward Skrzypek - Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył  
                         obrady XVIII sesji Rady Miejskiej i stwierdzi ł, że sesja jest prawomocna  
                         do obradowania i podejmowania uchwa ł.                      
                         Powitał przybyłych na obrady gości i radnych Rady Miejskiej.    
 
Do p-ktu 2-go Przedstawienie porządku obrad XVIII sesji Rady Miejskiej       
    Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił porządek obrad, który 
                         Radni otrzymali z zaproszeniem na dzisiejsze obrady. 

                   Stanisław Wabnic – Burmistrz zgłosił wniosek wprowadzenia do porządku  
                         obrad projektu uchwa ły w sprawie remontu bazy rekreacyjnej OSiR w zakresie                                  
                         modernizacji basenu kąpielowego (nr 126/2004) w punkcie 12 podpunkt f)  
                         i zmieni się kolejność pozostałych podpunktów. 
                         Rada Miejska jednog łośnie (20 głosów „za”) przyjęła wniosek zgłoszony  
                         przez Burmistrza 

 
                   Na obrady sesji przyby ła radna Krystyna Sikora. 
                    
                   Radny Edward Skrzypek zg łosił, że w punkcie 13 porządku obrad nie będzie  
                   „sprawozdanie” a „informacja”. 
                   Rada Miejska jednog łośnie (21 głosów „za”) przyjęła zgłoszoną poprawkę. 
 
                   Stanisław Wabnic – Burmistrz Miasta i Gminy wręczył Markowi Parzybokowi  

- sołtysowi wsi Kozły puchar za zwycięstwo w turnieju wsi na dożynkach  
gminnych w Niedźwiedziu.        
Marek Parzybok wręczył Burmistrzom kasety z nagraniem dożynek gminnych  
w Niedźwiedziu.     

 
Do p-ktu 3-go Wybór Sekretarza obrad XVIII sesji Rady Miejskiej 
                         Zgodnie z wcześniejszymi ustaleniami Przewodniczący Rady zgłosił,  
                         aby  sekretarzem obrad dzisiejszej sesji zosta ł radny Ryszard Szymański..  
                         Radny Ryszard Szymański  wyraził zgodę na kandydowanie.  
                         Rada Miejska jednogłośnie (21 głosów „za”) wybrała radnego Ryszarda  
                             Szymańskiego Sekretarzem obrad XVIII sesji Rady Miejskiej.  
 
Do p-ktu 4-go Przyjęcie protokołu z XVII sesji Rady Miejskiej 
                       Radna Mieczysława Szymańska – Sekretarz obrad XVII sesji Rady 
                       Miejskiej przedstawi ła wniosek w sprawie przyjęcia protokołu  
                         z poprzedniej sesji bez odczytania.  
                         Wniosek stanowi za łącznik do protokołu. 
                         Ponadto protokół był wyłożony do wglądu Radnych w pokoju nr 25     
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                         Urzędu Miasta i Gminy o czym radni zostali zawiadomieni w zaproszeniu 
                         na obrady dzisiejszej sesji.  
                         Rada jednogłośnie (21 głosów „za”) przyjęła wniosek w sprawie przyjęcia 
                         protokołu. 
 
Do p-ktu 5-go Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach                
                         podejmowanych w okresie międzysesyjnym 
                         Powyższą informację złożył Przewodniczący Rady. 
                         Informacja stanowi za łącznik do protokołu. 
 
Do p-ktu 6-go Sprawozdanie Burmistrza z realizacji zadań w poprzednim okresie,                   
                         zwłaszcza z wykonania uchwał Rady  
                       Powyższą informację złożył Przewodniczący Rady. 
                         Informacja stanowi za łącznik do protokołu. 
 
Do p-ktu 7-go Interpelacje i zapytania radnych 
                         Radny Ryszard Dadaczyński zgłasza wątpliwości dotyczące odpowiedzi  
                         Dyrektora Ostrzeszowskiego Szpitala Henryka Sicińskiego na jego interpelację       
                         zgłoszoną na poprzedniej sesji – zapytania radnego w załączeniu. 
                         Ponadto zgładza, że w przyszłym roku 15 sierpnia minie 85 rocznica bitwy 
                         zwanej „cudem nad Wis łą” uważanej przez historyków za jedną z ważniej-         
                         szych bitew w historii świata. W bitwie tej w ramach 11 Pułku Strzelców  
                         Wielkopolskich walczyło wielu mieszkańców Ziemi Ostrzeszowskiej.  
                         Dlatego proponuje, aby pod patronatem Burmistrz i Przewodnicz ącego Rady  
                         Miejskiej upamiętnić poświęcenie mieszkańców naszego regionu poprzez  
                         np. wzniesienie obelisku lub wmurowanie tablicy pamiątkowej. Jak mawiał  
                         nasz wielki rodak ks. Kardyna ł Stefan Wyszyński „naród, który zapomina   
                         historię musi zginąć”.  
                         Radny Aleksander Józefiak zapytuje na jaki etapie są prace nad ogólnym  
                         planem zagospodarowania przestrzennego miasta Ostrzeszowa.  
                         Postuluje o jak najszybsze uchwalenie powyższego planu. 
                         Radny Zygmunt Lizakowski zapytuje czy w roku bieżącym wykaszane będą  
                         rowy przy drogach gminnych. 
 
Do p-ktu 8-go Zapytania i wnioski przewodniczących dzielnic i sołtysów 
                         W ładysław Bagniewski – przedstawiciel Rady Dzielnicy nr 1 zapytuje  
                         czy w roku bieżącym będzie wykonany parking na skwerze przy ul. Wąskiej 

                   - ul. Gen. Sikorskiego. 
                   Ponadto zgłasza problem dewastacji ławek na ul. Zamkowej przez młodzież. 
                   Rodzice winni ponosić konsekwencje wybryków i dewastacji swoich dzieci  
                   w przypadku ujawnienia sprawców dewastacji mienia społecznego. 

 
Do p-ktu 9-go Informacja o przebiegu wykonania budżetu Miasta i Gminy Ostrzeszów 
                         za I półrocze 2004 roku 
                         Józef Bukiewicz – Skarbnik omówił powyższą informację. 
                         Informacja była tematem posiedzeń wszystkich stałych Komisji Rady Miejskiej. 
                         Informacja stanowi za łącznik do protokołu. 
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Do p-ktu 10-go Informacja z działalności Wodociągów Ostrzeszowskich sp. z o.o. 
                           za 2003 rok i I półrocze 2004 roku 
                           Piotr Klimek – Prezes Wodociągów Ostrzeszowskich Spółki z o.o. 
                           przedstawi ł informację. 
                           Informacja by ła tematem posiedzeń wszystkich stałych Komisji Rady  
                           Miejskiej. 
                           Informacja stanowi za łącznik do protokołu. 
 
Do p-ktu 11-go Informacja z działalności Spółki Wodno-Ściekowej „Strzegowa” 
                           za 2003 rok i I półrocze 2004 roku  
                           Zenon Lewek – Prezes Spółki Wodno-Ściekowej „Strzegowa” przedstawi ł  
                           informację. 
                           Informacja by ła tematem posiedzeń wszystkich stałych Komisji Rady           
                           Miejskiej. 
                           Informacja stanowi za łącznik do protokołu. 
 
Do p-ktu 12-go Podjęcie uchwał w sprawie: 
                           a) zmian w budżecie miasta i gminy Ostrzeszów w 2004 roku (nr 120/2004)  
                               Józef Bukiewicz – Skarbnik przedstawił powyższy projekt uchwały. 
                               Projekt został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkie sta łe Komisje Rady  
                               Miejskiej. 
                               Radny Aleksander Józefiak – Przewodniczący Komisji Budżetu i Przestrze-       
                               gania Prawa wyjaśniła, że Komisja nie opiniowała przesunięcia środków  
                               z inwestycji w Ostrzeszowskim Centrum Kultury na remont basenu  
                               w Ośrodku Sportu i Rekreacji w kwocie 260 tys. z ł. 
                               Modernizację basenu planuje się w cyklu dwuletnim. Środki planowane  
                               na ten cel nie są wykorzystywane. 
                               Stanisław Wabnic poinformował, że środki proponowane na modernizację  
                               basenu będą z kredytu. 
                               Radny Grzegorz Więcek – Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury,  
                               Sportu i Zdrowia wyjaśnił, że  Komisja pozytywnie zaopiniowała  
                               przesunięcie środków na modernizację basenu na wniosek Dyrektora OCK,  
                               który stwierdzi ł, że nie wykorzysta zaplanowanych 360 tys. z ł. Wykorzysta  
                               tylko 90 tys. z ł. 
    
                               Radny Edward Skrzypek podkreślił, że przesunięcie środków z inwestycji  
                               w OCK na inwestycję w OŚiR to propozycja Komisji Oświaty, .... . 
                               Ponadto Dyrektor OCK poinformowa ł, że: 

                         - 70 tys. zł kosztować będzie remont dachu, ocieplenie i rynny, 
                         - 10 tys. zł zakup akumulatory zapewniają przez 2 godziny energię  
                            elektryczną w razie wyłączenia prądu, 
                         - 10 tys. zł na opracowanie koncepcji remontu budynku Kino-Teatru., 

                               łącznie 90 tys. zł. 
                               Radny Sławomir Odrobiński stwierdza, że nie wie czy to jest właściwy            
                               kierunek: w OCK-u nie będą wykorzystane środki, a w OŚiR-ze prace przy  
                               betonowaniu basenu zimą.  
                               Uchwała została przez Radę Miejską podjęta 18 głosami „za”, 
                               3 „wstrzymującymi”. 
                               Uchwała Nr XVIII/154/2004 stanowi załącznik do protokołu. 
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                      b) upoważnienia Burmistrza Miasta i Gminy Ostrzeszów do zaciągnięcia                   
    długoterminowego kredytu bankowego oraz zobowiązania wekslowego            
    (nr 125/2004) 

                               Józef Bukiewicz – Skarbnik przedstawił powyższy projekt uchwały. 
                               Projekt został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkie sta łe Komisje Rady  
                               Miejskiej. 
                               Uchwała została przez Radę Miejską podjęta jednogłośnie (21 głosów „za”). 
                                Uchwała Nr XVIII/155/2004 stanowi załącznik do protokołu. 
 
                           Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 25 minutową przerwę w obradach 
                           (godzina 1135 – 1200). 
 
                           Po przerwie na obrady sesji nie wrócili radni: Elżbieta Derendal  
                           i Karol Pauś. 
 
                           c) uchwalenie Programu kanalizacji gminy Ostrzeszów (nr 112/2004)  
                               Mariusz Witek – Zastępca Burmistrza przedstawi ł projekt uchwały. 
                               Stałe Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt  
                               pod obrady sesji.  
                               Radny Edward Skrzypek – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytuje  
                               czy w opracowaniach wzięto pod uwagę liczbę mieszkańców, która jest  
                               ważna by uzyskać środki pomocowe. 
                               Mariusz Witek wyjaśnił, że tak. 
                               Stanisław Wabnic podkreślił, że jest duża szansa pozyskania środków  
                               pomocowych. 
                               Rada Miejska jednog łośnie (19 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
                               Uchwała Nr XVIII/156/2004 stanowi załącznik do protokołu. 
 
                            d) budowy ulicy Wrzosowej w Ostrzeszowie (nr 113/2004) 
                                Mariusz Witek – Zastępca Burmistrza przedstawił projekt uchwały. 
                                Stałe Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt  
                                pod obrady sesji . 
                                Rada Miejska jednog łośnie (19 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
                                Uchwała Nr XVIII/157/2004 stanowi załącznik do protokołu. 
  
                       e) budowy drogi gminnej Pustkowie – Królewskie Rogaszyce (nr 114/2004) 
                                Mariusz Witek – Zastępca Burmistrza przedstawił projekt uchwały. 
                                Stałe Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt  
                                pod obrady sesji. 
                                Rada Miejska jednog łośnie (19 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
                                Uchwała Nr XVIII/158/2004 stanowi załącznik do protokołu. 
 
                             Obrady sesji opuściła radna Mieczysława Szymańska. 
 

                       f) remontu bazy rekreacyjnej OSiR w zakresie modernizacji basenu  
                           kąpielowego (nr 126/2004)  

                                 Stanisław Wabnic – Burmistrz przedstawił projekt uchwały. 
                                 Projekt zosta ł przygotowany na wniosek Komisji Oświaty, .... . 
                                 Stałe Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt  
                                 pod obrady sesji.  
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                                 Radny Sławomir Odrobiński zapytuje jaki będzie koszt inwestycji tzn. 
                                 modernizacji basenu.  
                                 Stanisław Wabnic wyjaśnił, że: 
                                 - wykaz inwestycji  ok. 800 tys. zł, 
                                 - po przetargu ok. 500 – 550 tys. zł,  
                                 - w 2004 roku przerób 260 tys. z ł, 
                                 - na 2005 rok należało by zabezpieczyć ok. 290 tys. zł  
                                 Rada Miejska jednog łośnie (18 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
                                 Uchwała Nr XVIII/159/2004 stanowi załącznik do protokołu. 

                            
                       Na obrady wróciła radna Mieczysława Szymańska. 
 
                       g) upoważnienia Zastępcy Burmistrza Miasta i Gminy Ostrzeszów  

                                 (nr 115/2004) 
                                 Stanisław Wabnic – Burmistrz przedstawił projekt uchwały. 
                                 Stałe Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt  
                                 pod obrady sesji.  
                                 Rada Miejska jednog łośnie (19 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
                                 Uchwała Nr XVIII/160/2004 stanowi załącznik do protokołu. 
 
                            h) zamiany gruntów (nr 116/2004) 
                                 Mariusz Witek – Zastępca Burmistrza przedstawi ł projekt uchwały. 
                                 Zainteresowana będzie zobowiązana do proponowanej działki dopłacić 
                                 ponieważ działka ma większą wartość. 
                                 Stałe Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt  
                                 pod obrady sesji.  
                                 Rada Miejska jednog łośnie (19 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
                                 Uchwała Nr XVIII/161/2004 stanowi załącznik do protokołu. 
 
                             i) nabycia nieruchomości zabudowanych położonych na terenie gminy  

                           Ostrzeszów (nr 124/2004) 
                                 Mariusz Witek – Zastępca Burmistrza przedstawi ł projekt uchwały. 
                                 Stałe Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt  
                                 pod obrady sesji.  
                                 Rada Miejska jednog łośnie (19 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
                                 Uchwała Nr XVIII/162/2004 stanowi załącznik do protokołu. 
 

 j) o przystąpieniu do sporządzenia zmiany miejscowego planu               
     zagospodarowania przestrzennego terenu położonego we wsi Rojów  
     i w Ostrzeszowie w rejonie ulic Grunwaldzkiej i Kościuszki  
     (nr 117/2004) 

                                 Stanisław Wabnic – Burmistrz przedstawił projekt uchwały. 
                                 Stałe Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt  
                                 pod obrady sesji. 
 
                                 Rada Miejska jednog łośnie (19 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
                                 Uchwała Nr XVIII/163/2004 stanowi załącznik do protokołu. 
 
                            Obrady sesji opuściła radna Mieczysława Szymańska.     
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                            k) zmiany uchwały Nr XXII/194/92 Rady Miejskiej w Ostrzeszowie  
                                 z dnia 30 kwietnia 1992 roku w sprawie zasad nadawania tytu łu  
                                 „Honorowy Obywatel Miasta i Gminy Ostrzeszów” (nr 119/2004)  
                                 Radny Edward Skrzypek – Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił 
                                 powyższy projekt uchwały.                                
                                 Stałe Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt  
                                 pod obrady sesji.  
                                 Rada Miejska 15 g łosami „za”, 3 „wstrzymującymi” podjęła uchwałę. 
                                 Uchwała Nr XVIII/164/2004 stanowi załącznik do protokołu. 
                                
                             l) przystąpienia do Powiatowego Programu Pomocy Osobom  
                                 Niepełnosprawnym na lata 2004 – 2009 (nr 121/2004) 

                           Grzegorz Rycerski – Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy  
                           Społecznej przedstawił projekt uchwały. 

                                 Stałe Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt  
                                 pod obrady sesji.  
                                 Rada Miejska jednog łośnie (18 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
                                 Uchwała Nr XVIII/1652004 stanowi załącznik do protokołu. 
                                
                             ł) ustalenia organizacji oraz szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności               
                                 za pobyt w ośrodku wsparcia – Dziennym Domu Pomocy Społecznej 
                                 w Ostrzeszowie (nr 122/2004)  

                           Grzegorz Rycerski – Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy  
                           Społecznej przedstawił projekt uchwały. 
                           Radny Henryk Kajser zapytuje czy proponowana odp łatność jest oparta  
                           na jakiś przepisach. 
                           Grzegorz Rycerski odpowiedzia ł, że tak.  

                                 Stałe Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt  
                                 pod obrady sesji.  
                                 Rada Miejska (jednog łośnie (18 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
                                 Uchwała Nr XVIII/166/2004 stanowi załącznik do protokołu. 
                                

                     m) szczegółowych zasad przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze,               
                          zasad zwolnienia częściowego lub całkowitego z opłat jak również tryb                    
                           ich pobierania (nr 123/2004)  
                           Grzegorz Rycerski – Kierownik Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy  
                           Społecznej przedstawił projekt uchwały. 

                                 Stałe Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt  
                                 pod obrady sesji.  
                                 Rada Miejska (jednog łośnie (18 głosów „za”) podjęła uchwałę. 
                                 Uchwała Nr XVIII/167/2004 stanowi załącznik do protokołu. 
 
                           Na obrady sesji powróci ła radna Mieczysława Szymańska. 
                                
Do p-ktu 13-go Informacja Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej o przeprowadzonych    
                           kontrolach  
                           Radny Marek Pohl – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił  
                           powyższą informację. 
                           Informacja stanowi za łącznik do protokołu. 
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                           Na obrady sesji wróci ła radna Mieczysława Szymańska. 
 
                           Radny Henryk Mackanić – członek Komisji Rewizyjnej podkreślił, że: 
                           - mitem było, iż hala sportowa utrzyma się z komercji, 

                     - cena wypożyczenia hali kształtuje się na podstawie cen realnych  
                       w mieście bez uwzględnienia zużycia pądu  , wody, itp. 
                     Radny Grzegorz Więcek – Przewodniczący Komisji Oświaty, ... stwierdza,  
                     że: - hala jest obiektem szkolnym i nie należy na niej zarabiać, 
                           - sprawa korzystania uczniów Szkoły Podstawowej nr 3 z hali to  
                             sprawa dogadania się dyrektorów szkół podstawowych, którzy winni  
                             mieć na uwadze dobro uczniów. 
  

                           Obrady sesji opuścił radny Ryszard Szymański. 
 
Do p-ktu 14-go Odpowiedzi na interpelacje i zapytania zgłoszone na poprzedniej sesji 
                           Stanisław Wabnic stwierdził, że: 
                           - wniosek   w sprawie uczczenia rocznicy „Cudu nad Wis łą” przekaże  
                             resortowej Komisji do przedyskutowania,  

                     - poleci dyrektorom szkół podstawowych i gimnazjum, aby nauczyciele          
                       na lekcjach wychowania obywatelskiego zwrócili uwagę uczniom  
                       na poszanowanie mienia spo łecznego i wandalizm. 

                           Mariusz Witek poinformowa ł, że:                                                                                      
                     - pobocza dróg gminnych były koszone, ale o ile zachodzi potrzeba należy  
                       zgłosić w Wydziale Inwestycji i Gospodarki Komunalnej, 
                     - w dniu 23 września br. wejdzie w życie nowelizacja ustawy o gospodarce  
                       gruntami, 
                     - jak nie planu przestrzennego zagospodarowania to nie można wydawać  
                       decyzji na podziały geodezyjne, można natomiast wydawać decyzje 
                       o warunkach zabudowy, 
                     - jest już projekt planu przestrzennego zagospodarowania miasta  
                       na 50 arkuszach, 
                     - parking przy ul. Wąskiej nie jest planowany w roku bieżącym, 
                     - będzie wykonany remont parkingu przy Placu Kazimierza.  
                     Radny Henryk Kajser podkreślił, że spotkania w sprawie projektu planu  
                     winny odbyć się z dużym wyprzedzeniem przed sesją uchwalającą plan  
                     przestrzennego zagospodarowania.  
                     Mariusz Witek zapewni ł, że spotkanie radnych w sprawie projektu planu  
                     przestrzennego zagospodarowania mi asta odbędzie się w ciągu dwóch 
                     od dnia dzisiejszego. 
                     Radny Henryk Mackanić zwrócił uwagę, że na terenach wiejskich nie ma  
                     wyznaczonych terenów budowlanych.  
 

                           Obrady sesji opuścili radni: Adam Bociąga i Mieczysława Szymańska. 
 
Do p-ktu 15-go Sprawy różne i informacje 
                          Przewodniczący Rady Miejskiej wniósł o uczczenie minutą ciszy pamięć  

  zmarłego w miesiącu lipcu br. ks. Zdzisława Sobierajskiego.                           
                           Rada Miejska minutą ciszy uczciła pamięć zmarłego księdza Zdzisława  

  Sobierajskiego – Proboszcza Parafii pw. Chrystusa Króla.   

 



 9 

  Ponadto Przewodniczący poinformował, że należy zmienić uzasadnienie  
  do uchwały Nr XII/111/2003 Rady Miejskiej Ostrzeszów z dnia 30 grudnia     
  2003 roku w sprawie hejna łu Miasta i Gminy Ostrzeszów. 
  W pierwszym zdaniu uzasadnienia dodaje się wyrażenie: „który skomponował    
  hejnał w oparciu o fragment powsta łego w 1964 roku „Ostrzeszowskiego    
  tanga” autorstwa Jana Szkopka”. 
  Rada Miejska jednogłośnie (16 głosów „za”) zaakceptowała uzupełnienie  
  do uzasadnienia uchwały. 

 
                           Burmistrz przedstawił Radzie Miejskiej i zgromadzonym Artura Derewieckiego  
                           - Dyrektora Ostrzeszowskiego Centrum Kultury od dnia 9 lipca 2004 roku.  
                          Dyrektor ma umowę do dnia 31 grudnia 2005 roku. 

 
Na obrady wróciła radna Mieczysława Szymańska.  

 
                           Radny Jan Góra wnosi w imieniu mieszkańców Pustkowia o budowę ścieżki   
                           rowerowej od ul. Grabowskiej w stronę Pustkowia przy drodze 449. 
                            
                           Józef Czwordon – Naczelnik Wydziału Promocji i Rozwoju Gminy omówił  
                           dwa działania z Sektorowego Programu Operacyjnego „Restrukturyzacja i  
                           modernizacja sektora żywnościowego oraz rozwój obszarów wiejskich”. 
                           Omówienie stanowi załącznik do protokołu. 
                            
                           Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że: 
                           - kolejna sesja odbędzie się w dniu 21 października br. 
                           - tematem sesji będzie: działalność Zakładu Oczyszczania Spółka z o.o. 
 
Do p-ktu 16-go Zakończenie 
                           Przewodniczący Rady Miejskiej krótko podsumował przebieg obrad sesji, 
                           podziękował wszystkim za udział w obradach i zamknął obrady XVIII sesji  
                           Rady Miejskiej. 
  
                           Rada podjęcia 14 uchwał. 
                           Rada rozpoczęła obrady o godzinie 1000, a zakończyła o godzinie 1330. 
 
 
 
                                Sekretarz  

    obrad XVIII sesji Rady Miejskiej 
 
                mgr Ryszard Szymański 
 

 


